





澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU

**Shuttle Bus Services for Registration
of New Postgraduate Students 2014/2015**

Available : Aug 18-20, 2014

Departure from Central Park, Taipa (Entrance at Rua de Coimbra side)	Departure from Hengqin Campus (T559 South of University)
	
16:40	17:10
17:00	17:30
17:20	17:50
17:40	18:10
18:00	18:30
18:20	18:50
18:40	19:10
19:00	19:30
--	19:50

- To facilitate new postgraduate students who do not live on the Hengqin Campus in coming for registration, the Graduate School is pleased to offer free shuttle bus services during the time slot shown above between August 18 and 20, 2014.
- The 45-seater shuttle buses offer free rides between the Central Park in Taipa and the Hengqin Campus.
- A single ride takes approximately 20 minutes. The above shown schedule is for reference only. The actual departure time of each ride depends on the actual



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU

traffic and/or weather conditions and/or any other possible unexpected circumstances.

- The shuttle bus services are offered on a first-come-first-served basis. Therefore, there is no guarantee that students will be able to take a ride at the time that they prefer.
- The Graduate School offers the shuttle bus services as an act of courtesy. Students should not consider the services as the only means of transportation for getting to the Hengqin Campus for registration purpose. It should also be the students' own responsibility for showing their presence for registration in a punctual manner.
- Apart from the free shuttle bus services provided by the Graduate School, students can also consider taking public transportation (buses no. 37U and MT3U or taxi). Students who go by bus can get off at the station of "T559 University of South" which is the station nearest to the registration venue. For details about the public transportation, please consult the service providers concerned.
- Students can also drive to the New Campus. The "Visitor Car Park P3" & "Visitor Car Park P5", which is located at the basement of the University Hall (N2) and UM Wu Yee Sun Library E2 and Central Teaching Buildings E3 - E7 respectively, is now open on trial basis. However, there is no guarantee that parking spaces will be available for all drivers as they are served on a first-come-first-served basis. Besides, students must make sure that they know how to get to the registration venue from the parking lot and allow themselves sufficient time for the walk. The driving route to the aforementioned car park is attached for your reference. For details about parking, please consult the Security and Transport Section of the University via email: sts.suggestion@umac.mo or by phone: 83978439. (Note : Please take note of the considerable distance between the Visitor Car Park P3 & P5 and the registration venue in S3. Students are kindly advised to take proper consideration in deciding the kind of transportation to use.)
- Students are strongly advised to reserve sufficient transportation time for getting to the Hengqin Campus on the day of registration regardless of the type of transportation that will be used.
- Students who would like to use the shuttle bus services are advised to check the Graduate School's web page: <http://www.umac.mo/grs/en/index.php> for any possible updates about the services before coming for registration.



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU

2014/2015 研究生新生註冊
穿梭巴士服務時間表

服務時間：二零一四年八月十八至二十日

氹仔中央公園 (廣東大馬路方向)	澳門大學橫琴校園 (T559 大學南站)
	
16:40	17:10
17:00	17:30
17:20	17:50
17:40	18:10
18:00	18:30
18:20	18:50
18:40	19:10
19:00	19:30
--	19:50

- 為方便本校研究生新生前往橫琴校園辦理註冊手續，本院將於 2014 年 8 月 18 至 20 日期間之上述時間提供免費穿梭巴士服務。
- 每輛往返氹仔中央公園與橫琴校園之間的穿梭巴士為 45 座位。
- 單程需時約 20 分鐘，上述之時間表僅供參考，實際班次時間會因應當天的交通流量、天氣狀況或其他特殊情況而可能有所變動。
- 由於穿梭巴士以先到先得原則提供服務，因此不保證學生能乘搭其理想班次。



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU

- 研究生院專為本校前往註冊的研究生新生提供本次穿梭巴士服務，但不應視此服務前往橫琴校區的唯一方法，學生有責任按照指定時間到達註冊場地。
- 除穿梭巴士外，學生可考慮使用其它公共交通工具（公共汽車 37U 和 MT3U 或出租車）。台端可選擇在最接近註冊場地的"T559 大學南站"下車。有關公共交通的詳細資訊，請向服務供應商查詢。
- 學生可駕車至新校區。位於大學會堂(N2)地庫層的「訪客停車場 P3」及伍宜孫圖書館（E2）及中央教學樓（E3 - E7）地庫層的「訪客停車場 P5」現已正式開放作試行運作。由於停車場以先到先得原則提供服務，因此不保證有足夠車位供應予所有訪客。另外，學生須清楚往返停車場與註冊地點的路線及預留足夠的步行時間到達註冊場地。現附上通往上述停車場的駕駛路線以供參考。有關泊車的詳細資訊，可向本校保安及交通事務處查詢，電郵：sts.suggestion@umac.mo 或電話 83978439。（註：由於訪客停車場 P3 及 P5 與註冊場地 S3 有相當距離，建議台端認真考慮是否自行駕車還是選用其他交通工具。）
- 不論使用任何類型的交通工具，學生應預留充足時間前往橫琴校區進行註冊。
- 使用穿梭巴士服務前，請登入研究生院網頁 <http://www.umac.mo/grs/en/index.php> 以了解有關穿梭巴士服務之最新資訊。